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Geachte voorzitter, 

 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de vragen van het lid Gerkens over de 

dreigende chaos bij NS-internationaal. 

 

1. Wat is uw mening over het bericht dat er chaos dreigt bij NS Internationaal? 

 

1. In mijn brief van 28 september 2004 heb ik al over mijn beleid ten aanzien van 

het internationaal personenvervoer per spoor aangegeven dat ik dit vervoer als 

een commerciële activiteit beschouw dat zonder subsidie van de Rijksoverheid 

wordt verricht. Mijn bemoeienis met dit vervoer is over het algemeen gering. Dat 

geldt met name waar het gaat om prijzen, serviceniveau en dienstregelingen. In 

tegenstelling tot het vervoer op het hoofdrailnet heb ik geen contractuele relatie 

met NS over dit vervoer. NS Internationaal opereert op de Europese 

vervoersmarkt in concurrentie met andere modaliteiten, zoals het internationale 

vliegverkeer. In deze markt doen zich op dit moment belangrijke verschuivingen 

voor. De wijze waar hier op moet worden ingespeeld is een afweging die het 

bedrijf zelfstandig zal moeten maken.  

 

Ik heb kennis genomen van het betreffende artikel in het Algemeen Dagblad van 

14 december 2004.  Blijkens dit artikel gaat het hier om uitspraken van de 

voorzitter van de ondernemingsraad van NS Internationaal. De 

ondernemingsraad heeft de verwachting uitgesproken dat de invoering van 

nieuwe kaartverkoopmethoden zou leiden tot chaos bij het bedrijf. De directie van 

het bedrijf spreekt dit in hetzelfde artikel tegen. Na verdere navraag heeft het 
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bedrijf mij gemeld dat het zich in een cruciale fase van een reorganisatieproces 

bevindt, maar dat er geen sprake is van chaos. Inmiddels hebben er, na het 

aftreden van de ondernemingsraad,  gesprekken plaatsgevonden tussen de 

directie van NS Internationaal en de vakbonden over de ontstane situatie en zijn 

in dat verband nieuwe werkafspraken gemaakt. Ik ben van mening dat het hier 

gaat om een bedrijfsinterne kwestie, waarbij het niet aan mij is om hierover te 

oordelen of hierin in te grijpen. 

 

2. Deelt u de mening dat de maatregelen die NS treft om reizigersdaling tegen te  

 gaan voldoende zijn? Zo ja, waarom? Zo neen, wat gaat u doen om die  

 reizigersdaling tegen te gaan? 

 

4. Zie het antwoord op vraag 1. De wijze waarop NS Internatonaal inspeelt op 

marktontwikkelingen betreft een afweging die het bedrijf zelf dient te maken. Het is 

niet aan mij om hierover uitspraken te doen. 

 

3. Wat is uw mening over de waarschuwing van de Ondernemingsraad (OR) dat   

 Callcenter, Internet en Internetzuilen nog niet op orde zijn op het moment dat de  

 eerste loketten gesloten worden? 

 

3.  Zie het antwoord op vraag 1.  

 

4. Kunt u inzicht geven hoeveel reizigers door deze onrust NS Internationaal zullen  

 verlaten? Zo neen, waarom niet? Zo ja, acht u dit aanvaardbaar en welke  

 maatregelen gaat u treffen?  

 

4. Zie het antwoord op vraag 1. Er bestaan verschillende meningen over de stand 

van  

 zaken bij NS Internationaal. Ik beschouw dit als een bedrijfsinterne kwestie  

 waarover ik niet wil oordelen. De vraag hoe een eventuele reizigersdaling moet  

 worden tegengegaan is een afweging van het bedrijf zelf." 

 

5. Bent u bereid met NS in overleg te treden en dit bedrijf te verzoeken alle  

 maatregelen op te schorten totdat er een nieuwe OR is en Internetverkoop  

 voldoende op orde is?  

 

5.  Zie het antwoord op vraag 1.  

 

6. Vindt u deze onrust gewenst op een moment dat gestreefd wordt naar rust bij 

NS?  

 Zo neen, wat gaat u doen om de rust terug te brengen? 
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6.  Zie het antwoord op vraag 1.   

 

Hoogachtend, 

 

DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT, 

 

 

 

 

 

 

Karla Peijs 


